
I NTERPELACJA!ZAPYTAN I E 

R a d n y Tomasz Scheller 
(imię i nazwisko) 

SESJA 

Rady Miasta K ę dzierzyn-Koźle 

w dniu 29.08.2019 

W związku z ostatnim pożarem na składowisku odpadów przy ulicy Naftowej proszę o 

odpowiedź na kilka pytań poniżej przedstawionych: 

· przedstawienie na płycie bądź innym nośniku danych zapisów z monitoringu w wersji 

normalnej i obrazu z kamer termowizyjnych od dnia 21.08 do dnia 27.08 

· proszę o przedstawienie operatu związanego z zabezpieczeniem pożarowym szczególnie w 

temacie hydrantów i pozostałych systemów zabezpieczeń 

· ile od roku 2016 do 2019 z podziałem na lata przywieziono na składowisko gabarytów 

· ile od roku 20 J 6 do 20 J 9 z podziałem na lata rozdrobniono / przetworzono i wywieziono ze 

składowiska gabarytów 

· jaki był coroczny koszt przetworzenia i utylizacji tych śmieci 

· ile aktualnie na składowisku znajduje się gabarytów 

· czy po pryzmach gabarytów jeździ sprzęt ciężki np. spychacze itp. 

· jakie koszty poniosło składowisko z tytułu pożaru oraz jakie są szanse na odzyskanie tych 

środków z ubezpieczenia i czy takowe jest 

· jaki był koszt instalacji kamer i kiedy nastąpiła instalacja 

· jakie kroki zostaną podjęte przez osoby zarządzające składowiskiem po pożarze 

· czy według obowiązujących przepisów można było zaalarmować mieszkm\ców przez syreny 

alarmowe oraz do kogo ostatecznie taka decyzja należy 

· czy będzie stworzony jakiś końcowy raport o skażeniu środowiska przez pożar 
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(podpis) 


